


J.W.T.H [2014] No. 9

Notice of the General Office of Ministry of Education on Announcement of List and Enrollment Plan of Higher Education Institutions for Enrolling Foreign Students in China Majoring in Undergraduate Clinical Medicine Program (Taught in English) in Year 2014/2015

TO education department (education committee) of each province, autonomous region and municipality directly under the central government, education bureau of Xinjiang Production and Construction Corps:

In accordance with the requirements of Notice of Ministry of Education on printing and issuing of Provisional Regulations for Quality Control Standard of Medical Undergraduate Education (Taught in English) for Foreign Students in China (J.W.L [2007] No.39), the List and Enrollment Plan of Higher Education Institutions for Enrolling Foreign Students in China Majoring in Undergraduate Clinical Medicine Program (Taught in English) in Year 2014/2015 is hereby printed and released to you, and relevant requirements are notified as follows:

1. The schools listed in the list of higher education institutions for enrolling foreign students in China majoring in undergraduate clinical medicine program (taught in English) in year 2014/2015 must establish enrollment standards by country and ensure the enrollment quality. The actual student enrollments of each school shall not exceed the planned, and electronic registration shall be implemented for new students. No students exceeding the planned without authorization shall be registered.
2. The non-listed schools shall not enroll foreign students in China majoring in undergraduate clinical medicine program (taught in English), but such schools may enroll undergraduate foreign students majoring in clinical medicine program that is taught in Chinese. The cultivation standards shall not be lower than that for Chinese undergraduate students majoring in clinical medicine program.

Appendix:  List and Enrollment Plan of Higher Education Institutions for Enrolling Foreign Students in China Majoring in Undergraduate Clinical Medicine Program (Taught in English) in Year 2014/2015. doc

General Office of Ministry of Education

证明此译件与中文原件相符
This is to certify that this translation is in
conformity with the original text in Chinese.

教育部办公厅关于公布2014/2015学年度招收本科临床医学专业（英语授课）来华留学生的高等学校名单及招生计划的通知

各省、自治区、直辖市教育厅（教委），新疆生产建设兵团教育局：

按照《教育部关于印发〈来华留学生医学本科教育（英语授课）质量控制标准暂行规定〉的通知》（教外来〔2007〕39号）要求，现将《2014/2015学年度招收本科临床医学专业（英语授课）来华留学生的高等学校名单及招生计划表》印发给你们，并就有关要求通知如下：

1. 被列入2014/2015学年度招收本科临床医学专业（英语授课）来华留学生的高等学校名单的学校必须根据国别设立招生标准，保证招生质量。各学校实际招生数不得超过计划数，并实行新生电子注册。对擅自超计划招收的学生一律不予注册。

2. 未列入名单的学校不得招收本科临床医学专业（英语授课）来华留学生，但可招收使用汉语授课的临床医学专业本科留学生，培养标准不得低于我国临床医学专业本科学生的培养标准。

附件：[2014/2015学年度招收本科临床医学专业（英语授课）来华留学生的高等学校名单及招生计划表.doc](#)

教育部办公厅